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Dank voor je reactie. Het lijkt mij inderdaad goed dat jij vanuit jouw rol ook de financién bespreekt in een eerste gesprek met

Ebben. Het staat ook heel straks beschreven in de DVO, dus mooi als we van meerdere kanten helder maken waar we staan.

Ik ben het met je eens dat wij als eerste aanspreekpunt het maandelijkse financiéle overleg voeren. Daarmee houden we ook de

mogelijkheid om jou als escalatie in te zetten. Sorry, als het moeilijk wordt halen we jou erbij, net als iedereen. ©

Groet,

van:IEEE.EE@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 21 april 2022 09:35

por [EAE SR NXE i vs. 1»;EEE)SESEc irs.
Onderwerp: RE: Verslag kennismaking Ebben - VWS

Dank.

Wat mijn eventuele deelname aan het maandelijkse overleg betreft het volgende: als ik dat zou doen, dan haal ik jullie "uit

positie” en dat wil ik niet. Jij en BEN ziin wat mij betreft de eerste aanspreekpunten voor Ebben. Dus: bij voorkeur liever

niet, tenzij jullie dat prettig vinden.

ie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

minvws.nl>

Verzonden: donderdag 21 april 2022 08:02

aan:IEEE.EEEoninves. >;IEEEBEE© invws.n >
Onderwerp: RE: Verslag kennismaking Ebben - VWS

Ik reageer alvast even op het eerste punt: dat vermoeden deel ik. We zijn bezig uit te zoeken welke informatie zich al dan niet

op de schijven bevindt, i.s.m CRW

Vooruitlopend op de reactie van [JEEZ.a.v. punt twee: ik plan graag een kennismaking in om over het budgettaire punt te

spreken. Wij hadden in onze planning tevens een maandelijks overleg financién voorzien, mogen weje daar cok voor uitnodigen?

Groet,

Verzonden: woensdag 20 april 2022 21:21

Aan: 5.1.2e ) <

CC 5.1.2e

Onderwerp: RE: Verslag kennismaking Ebben - VWS

Beste [NEN
Ziet er goed uit!

minvws.nl>

minvws.nl>
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Twee dingen:
1. Ik meen van Deloitte begrepen te hebben dat er 1 cq een beperkt aantal mappen is die zij expliciet niet hebben

meegenomen in hun sleepnet omdat die zagen op leveranciers waar zij niet naar mogen kijken. Herkennen jullie dit?

Anders graag even bij EEE] chceken.

a.

2. Nav mijn toezegging aan de SG: ik zou graag ook kennismaken met beide partners en het budgettaire punt met hen

bespreken. Kan dit ook ingepland worden (samen met een van jullie on EEN Of staat het al in het verslag en

lees ik er over heen?

Groet ER

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

obiel. oJRERETIN
E-mail: [EE @minvws.nl

Verzonden: woensdag 20 april 2022 12:19

Aan @minvws.nl>

Dminvws.nl>

Onderwerp: Verslag kennismaking Ebben - VWS

Hierbij stuur ik je een verslag datfEXEDgheett gemaakt van de kennismaking met Ebben.

Om de gemaakte afspraken vast te leggen willen we dit naar hen sturen.

We willen daarvoor echter graag datjij er ook nog even naar kijkt.

Ziejij misschien kans om te kijken of je er gekke dingen in ziet?

Veel dank!

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel
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